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Από το υπ’ αριθ. 14/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 331/99 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση σύναψης συμβάσεων του Δήμου 
με την COSMOTE για χρήση κινητών 
τηλεφώνων. 

 
 Σήμερα 28 Ιουνίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Κατάστημα Δ.Δ. 
Ράχης,  ύστερα από την με   ημερομηνία 24-6-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και 
στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 ,119 & 226 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Ι. Κουρουζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Δ. Ταχματζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Μ. Γαβρίδης Κ. Γκαβαϊσές  
4. Κ. Πουλασουχίδης Κ.  Βαφείδης  
5. K. Aσλάνογλου Ν. Χαμαλής  
6. Δ.  Πέτκος Π. Πιτούλιας  
7. Κ. Κόλβατζης Σ.  Παναγιωτίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Γ. Μανακούλης -------- 

10. Σ. Γεωργιάδης    
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης    
12. Α. Κεσίδης    
13. M. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  του 1ου θέματος  αποχώρησαν  
14. Α. Ταραλάς οι  κ.κ.     Μ.  Σουμελίδης,  Θ.  Σιδηρόπουλος,  Ε.  Σοφιανίδης,   Π. 
15. Χ.  Σκουμπόπουλος Αγαθαγγελίδης. 
16. Χ. Γεωργιάδης 2) Κατά      τη     συζήτηση    της    υπ’    αριθ.  329/99    απόφασης 
17. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησε  η κα  Ε. Λευκοπούλου. 
18. Λ. Τσαβδαρίδης  
19. Θ.  Σιδηρόπουλος  
20. Ε. Σοφιανίδης  
21. Ε. Λευκοπούλου  
22. Ι. Ακριβόπουλος  
23. Ε. Κουκουρδής  
24. Π. Αγαθαγγελίδης  



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 17-6-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 
 Για την επικοινωνία των Αντιδημάρχων, του δ/ντή του Δήμου και του 
Προέδρου του Δ.Σ. με τις υπηρεσίες  του  Δήμου, είναι απαραίτητο να συναφθούν 
τέσσερις (4) συμβάσεις για χρήση κινητών τηλεφώνων με την COSMOTE. 
 Η δαπάνη για τις παραπάνω συμβάσεις θα βαρύνει την πίστωση του 
προϋπ/σμού τρέχοντος έτους με Κ.Α. 05/161.9 «Λοιπές δαπάνες που δεν μπορούν να 
ενταχθούν στις παραπάνω τάξεις». 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Συμβούλιο να εγκρίνει τη σύναψη 
των συμβάσεων με την COSMOTE  και τη διάθεση της σχετικής πίστωσης από τον 
Κ.Α. 05/161.9 του προϋπ/σμού τρέχοντος έτους. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις; Όχι. Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Ουρσουζίδης: Καταλαβαίνει κανείς ότι εύλογα υπάρχει η ανάγκη της κινητής 
τηλεφωνίας στους Αντιδημάρχους δεδομένου ότι κινούνται, ασχολούνται με τον 
Δήμο κ.λ.π. Ωστόσο μπορεί κανείς να βάλει κάποια όρια, τα οποία ανέρχονται σ’ ένα 
οικονομικό πλαφόν. Δεν θέλω να θίξω πρόσωπα. Ωστόσο καλό είναι να λαμβάνει 
μνεία κανείς για ενδεχόμενες καταστρατηγήσεις κάποιων τηλεφώνων. Να βάλουμε 
ένα οικονομικό πλαφόν, νομίζω ότι 20.000 δρχ. το μήνα θα ήταν ένα λογικό νούμερο. 
Από κει και πέρα να μην χρεώνονται για να μην πούμε μετά ότι αυξήθηκαν οι 
λογαριασμοί κ.λ.π. 
 Δήμαρχος: Ακούστε, μπορεί σ’ έναν μήνα να μη χρειασθεί παραπάνω από 
5.000 δρχ. πέρα από το πάγιο. Μπορεί ένας Αντιδήμαρχος να βρίσκεται στο 
εξωτερικό και για έναν οποιοδήποτε λόγο, γιατί βρίσκονται σε εξέλιξη κάποια 
πράγματα, να χρειασθεί να επικοινωνεί. Μην παραγνωρίζετε το γεγονός ότι μέχρι 
σήμερα οι Αντιδήμαρχοι χρησιμοποιούν τα ατομικά κινητά τους τηλέφωνα για να 
καλύπτουν ανάγκες πολλές φορές υπηρεσιακές. Νομίζω ότι χωρίς να βάλουμε τέτοια 
Δαμόκλεια σπάθη αλλά με τον έλεγχο, τον οποίο κι εγώ θα κάνω αλλά και το Δ.Σ. 
μπορεί να κάνει θα πρέπει να τα χορηγήσουμε. Βέβαια αν θέλετε σε μία ετήσια βάση 
μπορεί να μπεί ένα πλαφόν για κάθε ένα τηλέφωνο που να είναι της τάξεως των 
300.000 δρχ. Η COSMOTE επιλέχθηκε, προφανώς, γιατί λέγεται ότι έχει το 
φθηνότερο κοστολόγιο σ’ αυτά τα πράγματα που να μπορεί να καλυφθούν αυτές οι 
υπηρεσιακές ανάγκες. Προφανώς αυτά τα τηλέφωνα δεν είναι για χρήση ατομική 
αλλά για υπηρεσιακή ανάγκη. 
 Πρόεδρος: Ποιοι διαφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Α. Κεσίδης, Α. Ταραλάς, 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 17-6-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Ότι για την επικοινωνία των Αντιδημάρχων, του δ/ντή του Δήμου και του 
Προέδρου του Δ.Σ. με τις υπηρεσίες του Δήμου, είναι απαραίτητο να συναφθούν 
τέσσερις (4) συμβάσεις για χρήση κινητών τηλεφώνων με την COSMOTE. 



3.- Ότι η δαπάνη για τις παραπάνω συμβάσεις θα βαρύνει την πίστωση του 
προϋπ/σμού τρέχοντος έτους με Κ.Α. 05/161.9 “Λοιπές δαπάνες που δεν μπορούν να 
ενταχθούν στις παραπάνω τάξεις”. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη σύναψη συμβάσεων του Δήμου με την COSMOTE για τη 
χρήση τεσσάρων (4) κινητών τηλεφώνων. 
 Β) Εγκρίνει τη διάθεση σχετικής πίστωσης, που θα απαιτηθεί, σε βάρος της 
πίστωσης με ΚΑ 05/161.9 «Λοιπές δαπάνες που δεν μπορούν να ενταχθούν στις 
παραπάνω τάξεις» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1999 για να διατεθεί για 
τον παραπάνω σκοπό. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   331/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ.  Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Σ. Γεωργιάδης Ε. Κουκουρδής 
 Ι. Τριανταφυλλίδης Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Α.  Κεσίδης X. Μουτσιόπουλος 
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια 2-7-1999 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


